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TRUSNOVSKÝ ZPRAVODAJ 

            

a zpravodaj místních částí Franclina, Opočno, Žika 
 

     1/2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

Vážení čtenáři, milí spoluobčané, vítám Vás u dalšího novoročního číslo našeho zpravodaje. Dovolte mi, 

abych Vám popřála hodně šťastných chvil, hodně zdraví a spokojenosti v novém roce.  

 

 

PRANOSTIKY 
1. Připadne-li Nový rok na neděli, lze 

očekávat mírnou zimu, úrodné jaro a 
větrné léto. 

2. Je-li na Nový rok hezky, budou 
pěkné žně. 

3. Je-li teplo v lednu, bída sahá ke dnu. 

4. Když není konec ledna studený, únor to dvakrát nahradí. 

5. Mnoho mlh v únoru, přivodí mokré léto. 

6. Prší-li na svatého Matěje, bude se brzy síti. 

7. Jaký je den na Františku, takový bude celý měsíc (9.3.) 

8. Na svatého Jáchyma u nás zima končívá (20.3.) 

9. Panny Marie zvěstování, vlaštoviček přivítání (25.3.) 
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Slovo starosty: 

Vážení spoluobčané, dovolte mi abych Vám jménem obecního zastupitelstva i jménem 
svým do nastávajícího roku 2023 popřál štěstí, zdraví, osobní a životní pohodu. Ať rok 
2023 je klidnější a pohodovější než ten minulý a přináší nám Všem jen dobré zprávy. 

 

 Zprávy z ustanovujícího zasedání zastupitelstva v Trusnově ze 21. 10. 2022 

 

Zastupitelstvo zvolilo: 

1. Starostu obce p. Milana Frimla 

2. Místostarostu obce p. Lenku Vojtíškovou 

3. Finanční výbor v počtu 3 členů 

předseda – p. Jana Říhová  

člen  - p. Jana Hloupá  

člen – p. Libuše Škorpíková  

4. Kontrolní výbor v počtu 3 členů 

předseda – p. Hana Motyčková  

člen – p. Jaroslav Jílek 

člen – p. Jana Sommrová 

   

 Zprávy ze zasedání zastupitelstva v Trusnově ze 14. 12. 2022 

 

Zastupitelstvo schvaluje: 

 

1. Plnění rozpočtu k 30. 11. 2022 - Zprávu o plnění rozpočtu k 30.11.2022 přednesla účetní 

obce ing. Markéta Kolenová. Uvedla jednotlivé položky na straně příjmů a výdajů dle 

Výkazu hodnocení plnění rozpočtu. Celkové rozpočtové příjmy jsou ve výši 5 007 587,- Kč, 

celkové rozpočtové výdaje činí  2 584 421,- Kč. Výsledkem hospodaření je kladná částka  

2 423 166,- Kč. 
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2. Zprávu o stavu finančních prostředků na účtech – 6 365 770,- Kč - Stav finančních 

prostředků   na účtech k 30.11. je celkem 6 365 770,- Kč, z toho u ČNB je to částka 

5 247 399,- Kč a u České spořitelny 1 118 371,- Kč. V pokladně je 55 910,- Kč. 

3. Návrh rozpočtu obce na rok 2023 – Paní účetní přečetla vytvořený návrh rozpočtu obce 

Trusnov na rok 2023, který byl předem vyvěšen na úřední desce obce. Uvedla jednotlivé 

položky na straně příjmů i výdajů, jejichž výše se tvoří na základě údajů z minulého roku 

s přihlédnutím k plánovaným konkrétním akcím. Celkové rozpočtové příjmy jsou plánovány 

v částce 7 528 850,- Kč, nejvyšší položku/3 210 tis. Kč/ tvoří přislíbená dotace MMR na 

opravu kulturního domu. Celkové rozpočtové výdaje jsou plánovány ve výši 10 114 500,- 

Kč, kde nejvyšší položkou /7 350 tis. Kč/ jsou výdaje na opravu KD, střechy hasičárny 

v Opočně a výměnu svítidel veřejného osvětlení. Rozdíl mezi příjmy a výdaji ve výši 

2 585 650 Kč bude financován z prostředků na účtech obce. Návrh rozpočtu obce na rok 

2023 byl schválen. 

4. Střednědobý výhled rozpočtu obce na roky 2023-2022 - Byl schválen návrh střednědobého 

výhledu rozpočtu na roky 2023-2026.  

5. Jmenování inventarizační komise pro řádnou inventarizaci k 31.12.2022 - Bude provedena 

pravidelná řádná inventarizace majetku obce k 31.12.2022, jmenovanou inventarizační 

komisí ve složení p. Jílek, p. Vojtíšková, p. Motyčková. 

6. Rozpočtové opatření č. 7 - Bylo schváleno rozpočtové opatření č. 7,jedná se o zúčtování 

přijaté částky 9 400,- Kč na volby prezidenta, které se konají v lednu 2023. 

7. Podání žádosti o dotaci z POV na opravu střechy hasičárny Opočno - Zastupitelstvo 

schválilo podání žádosti o dotaci z POV na opravu střechy hasičárny v Opočně. 

8. Dohody o provedení práce pro zastupitele  Schválení Dohody o provedení práce pro 

zastupitele, jedná se o p. Vojtíškovou –práce na vydávání zpravodaje obce a p. Hloupá – 

dohled nad dětským hřištěm v Opočně. 

 

Zastupitelstvo bere na vědomí: 

Aktuální informace o dění v obci: 

Aktuální informace starosty obce – Svazek obcí Rozšíření vodovodu Chroustovice – od 1.1.203 

bude zvýšena cena vodného na 38,93 Kč vč.DPH za m3, plánuje se oprava vodojemu v Trusnově 

a stavba podzemního vodojemu v Chroustovicích /Městys Chroustovice žádá o dotaci na výši 

rozpočtu 3 673 tis. Kč by měla být ve výši 80%/, na místo p. Čáslavského přišel nový pracovník p. 

Vít Staněk z Čankovic; v lednu začnou práce na opravě kulturního domu. 

Proběhla diskuse ohledně vydávání obědů v jídelně nejen během opravy KD ale i všeobecně 

vzhledem k vysokým platbám za elektřinu a plyn. 
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VÝSLEDKY VOLEB DO ZASTUPITELSTVA OBCE TRUSNOV 

KONANÉ DNE 23. a 24. září 2022 

Kandidáti dle počtu hlasů:  

Jílek Jaroslav        82 hlasů 

Friml Milan       80 hlasů 

Vojtíšková Lenka       75 hlasů 

Motyčková Hana       72 hlasů 

Říhová Jana       72 hlasů 

Hloupá Jana       70 hlasů 

Malý Ondřej        52 hlasů 

Sommrová Jana                43 hlasů 

Bečka Vítězslav                  9 hlasů 

Do Zastupitelstva obce Trusnov jsou zvoleni: 

Jílek J., Friml M., Vojtíšková L., Motyčková H., Říhová J., Hloupá J., Sommrová J.  

Náhradníci: Malý O., Bečka V. 

Volební účast: 

Celkem voličů zapsaných ve volebním seznamu     73, volilo 98, tj. 57% 

Trusnov - voličů 99,  volilo 72 tj. 72 % 

Žika - voličů 13,  volilo 9 tj. 69 % 

Franclina - voličů 19,  volilo 9 tj. 47 % 

Opočno - voličů 42,  volilo 8, tj. 19 % 

 

VOLBA PREZIDENTA ČESKÉ REPUBLIKY se uskuteční v pátek 13. a v sobotu 

14. ledna 2023 a případné druhé kolo v pátek 27. ledna a v sobotu 28. ledna 

2023.  

 

V pátek od 14.00 – 22.00 a v sobotu od 8.00 – 14. 00 hodin v budově bývalé školy 

v Trusnově. Voliči dostanou pro první kolo volby voličské lístky do svých 

schránek a to do 10. ledna 2023 a pro případné druhé kolo obdrží lístky ve 

volební místnosti.  
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Valná hromada Svazku obcí „Rozšíření vodovodu Chroustovice“ schválila na svém zasedání 

dne 14. 12. 2022 cenu vodného na částku za m3. 

Vyhlášení ceny vodného platné od 1.1.2023 

Cena bez DPH 34,9 Kč/m3 

Cena DPH 3,49 Kč/m3 

Cena s DPH 38,39 Kč/m3 

 

 

 
 

U P O Z O R N Ě N Í 

 

Oznamujeme občanům, že výběr poplatků za popelnice a poplatků za psy pro rok 2023 se 

uskuteční v průběhu ledna-února. Kdo by chtěl  zaplatit přes účet, může již tak učinit.  

Výše poplatků je 650,- Kč na osobu a  650 ,- za rekreační objekt.  Od poplatku se 

osvobozují držitelé ZTP. 

Poplatek za  1 psa  je 50,- Kč, za 2 psy 200,- Kč   a za každého následujícího 100,- Kč. 

V případě zaslání na účet: 

č. ú. 1205463329/0800, jako variabilní symbol uveďtě prosím čp. a do poznámky příjmení. 
 

PLÁN SVOZŮ POPELNIC NA ROK 2023 

18. ledna 2023 

15. února 2023 

15. března 2023 

12. dubna 2023 

10. května 2023 

7. června 2023 

5. července 2023 

2. srpna 2023 

30. srpna 2023 

27. září 2023 

25. října 2023 

22. listopadu 2023 

20. prosince 2023 

 

Svozový den – středa – po 4 týdnech 
 

Svoz velkoobjemového a nebezpečného odpadu je 24. 3. 2023 
rozpis svozu bude upřesněn 
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Neméně pěknou tradicí se stalo uctění výročí narození našich občanů počínaje 60. rokem. O narozeninách našich jubilantů 
všechny obyvatele pravidelně informujeme. Zástupci obce – komise pro občanské záležitosti navštíví každého oslavence s dárkem, 
aby mu popřáli hodně zdraví a spokojenosti 
Žít šťastně znamená každý den se radovat z maličkostí a každou minut prožít naplno. 

Vše nejlepší. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Upozorňujeme občany, kteří si nepřejí, aby jejich jubilea byla zveřejněna, aby tento svůj požadavek oznámili na obecním 

úřadu, popř. tel. 725241455. Děkuji 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.google.cz/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwj3mafv4abRAhUL7hoKHenJAjQQjRwIBw&url=http://www.majka57.cz/images/pranicka/narozeniny/narozeniny2.htm&bvm=bv.142059868,d.d2s&psig=AFQjCNHfI_lw7UtNVQNgugzU2FlkeXUD0A&ust=1483560007389036
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 KNIHOVNA TRUSNOV 

 

 

  

 

  Na úvod Vám chci popřát do Nového roku 2023 vše nejlepší, hodně zdraví, štěstí a lásky.  

  Máme další rok za sebou a v naší knihovně máme  celkem  1000 knih, a k tomu nám  ještě 4x do roka 

Knihovna Pardubice půjčuje dalších 245 knih, které jsou  rozděleny do těchto kategorií. Beletrie 124 kusů, 

mládež beletrie 59 kusů, mládež naučná 14 kusů, naučná 43 kusů, a také občas zvuková beletrie 5x CD.   

  Máme opravdu krásnou zásobu knih, jak romantické, kriminálky nebo jen tak pro pobavení, válečné, 

historické, pro kutily, zahrádkáře, vaření , o zvířatech, autech. Pro děti je tu taky spousty knih, jak pro ty 

nejmenší, školou povinné, anebo i pro ty starší o lásce nebo detektivky atd.  A dokonce tu mám i stolní hry 

Activity junior 8+, barevný kód 5+, logik town.  

  A ještě se tu najdou knížky pro maturanty, jako například Rozmarné léto- V. Vančura, Věc Makopulos- K. 

Čapek, Máj- K. H. Mácha, Hovno hoří- P. Šabach, R.U.R- K. Čapek, Obsluhoval jsem anglického krále- B. 

Hrabal, Krysař- V. Dyk, Hamlet, kralevic dánský- W. Shakespeare. 

  Opravdu máme krásnou zásobu knih a je mi líto, že zrovna u nás je tak málo čtenářů. Dají se spočítat na 

jedné ruce, což  je opravdu škoda. Jsou obce i větší města, a tam co vím nebo slyším, že stále lidi čtou a 

zajímají se o psanou literaturu. Chodím i do knihkupectví a vidím co je lidí, a zajímají se o knihy. Jen škoda, 

Že v naší obci ubylo čtenářů. Ale přesto tu máme čtenáře, které  stále čtou a jsem ráda, že sem tam zavítají, 

M.Frimlová, p. Sýkorová, p. Dušková a Š. Nováček.  

  Byla bych ráda, kdyby vás bylo i více, ale kdyby přeci si někdo chtěl odpočnout u krásné knížky, tak každý 

pátek je knihovna otevřena od  17:00 – 18:00 na obecním úřadě. 

                     Tel: 736 709 563      Knihovnice  p. Šprincová     
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VVZZPPOOMMÍÍNNKKYY  NNAA  44..  ČČTTVVRRTTLLEETTÍÍ  RROOKKUU  22002222  vvee  ffoottooggrraaffiiíícchh  

Úprava prostranství před obecním úřadem 

 

 

 

 

 

 

Výsadba nového stromku 

Čištění rybníčku 

 

 

  Výlov Lodrantu 30. 11. 2022 

 

 

 

Foto Ruda Bartoš 
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NÁVŠTĚVA Z PEKLA – 5. prosince 2022 

 

ČERTA KÁČA – 10. prosince 2022 

V předvánočním čase se někteří naši ochotníci sešli a pod 

vedením paní Jitky Kudrnové „nacvičili“ vystoupení Čert a 

Káča. Samotné vystoupení bylo naplánované na 10. 

prosince. Pohádka byla velmi úspěšná. V pohádce se nám 

představila Káča – Jitka Kudrnová, Ondra (Martin Vojtíšek 

st.) jako její osvoboditel ze spárů čertů, starší čert Mirek 

Jakoubek, mladší čert Pepa Kudrna ml. a 

lucifer Pepa Kudrna st. Babku kořenářku si 

zahrála Lenka Bartáková, „Šafáře“ a jeho 

dceru Milan Friml a Irena Jakoubková. Jak už 

jsem se zmínila, vystoupení se velmi líbilo. Za 

sobotní odpoledne jsme ho hráli 

celkem 3 x.  
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Při každém vystoupení bylo zpívání vánočních koled. Pod vedením skvělého 

harmonikáře Pepy Kudrny mladšího, vystoupili naši nejmladší, kteří zazpívali velké 

množství vánočních koled. Dětí bylo kolem 20 a byly úžasné. Patří jim velký dík.  

načtěte si QR kód 

pro přehrání vánočních koled …. 

(autor fotky: Štěpánka Malá, 

 autor nahrávky: Ondra Malý) 

 

 

 

 

Na lesní rohy zahrály Terezka Jílková a Kačka Hemerová.  

Po posledním vystoupení předali dětem čerti s mikulášem 

vánoční 

balíčky 

s mlsotkami. 

 

Nesmím opomenout ani obsluhu venku ve stánku. Kde celí promrzlí obsluhovali hosti 

celé odpoledne.  

Před posledním vystoupením nás navštívila 

Barevná muzika, která zahrála vánoční 

koledy.  

Všem zúčastněným patří velký dík, za 

„uspořádání“ krásného předvánočního 

odpoledne. Ještě jednou dík. 
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Staročeské muzeum – Trusnov 
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31. prosince – SILVESTROVSKÝ FOTBÁLEK 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

NOVOROČNÍ PROCHÁZKA – NEULUST 1.1.2023   

 

Foto: Petra Říhová, Ruda Bartoš 
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Dálnice D35 mezi Časy a Ostrovem  - 22. prosince 2022 

  

 

 

 

 

 

 

 

Zdroj 

Asfaltování D35 v úseku Časy - Ostrov | Video: ŘSD 
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DALŠÍ VÝZNAMNÁ 

STAVBA NAŠEHO 

REGIONU 
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Pardubickému kraji chybí 2,5 miliardy na přivaděč u Chocně a Vysokého Mýta 

Pardubický kraj postrádá na výstavbu dálničních přivaděčů 2,5 miliardy korun. Rozhodl se postavit všechny 

stavby kromě té nejdůležitější – obchvatu Vysokého Mýta a Chocně. Na to prostředky zatím nejsou.  

Když v roce 2017 vláda rozhodla, že Pardubickému kraji v souvislosti s investicemi do dálnice D35 pošle 

2,7 miliardy korun na vybudování dálničních přivaděčů a obchvatů, vypadalo to jako skvělá zpráva. Lidé se 

měli díky tomu dočkat nejen dálnice, ale i pohodlných cest, po nichž se k ní dostanou. 

Po pěti letech přišlo vystřízlivění. Na přivaděčích se pracuje, ale ten klíčový, který má vytvořit obchvat 

Vysokého Mýta, Chocně a zajistit přístup z Orlickoústecka k dálnici D35, se teprve připravuje. Zatím však 

není jasné, za co se postaví. Redakce iDNES.cz zjistila, že Pardubický kraj se svolením státu přesune peníze 

na přivaděče tak, že za ně vybuduje vše s výjimkou obchvatu Vysokého Mýta a Chocně. 

Původní částka 2,7 miliardy korun dnes už na všechny přivaděče nestačí. Zatímco vláda původně 

předpokládala, že oba obchvaty kraj pořídí za 1,2 miliardy korun, dnes už mají tyto stavby u Mýta a Chocně 

visačku s cenovkou 2,5 miliardy korun.  

Krajské přivaděče 

Česká Třebová – Litomyšl hotovo  

Ústí nad Orlicí – Litomyšl  ve výstavbě  

Modernizace II/312 Choceň – České Libchavy – Žamberk v přípravě  

Obchvat Dašic ve výstavbě  

Obchvat osady Zminný v přípravě  

Obchvat Rokytna ve výstavbě  

Obchvat Chocně a Vysokého Mýta v přípravě 

„Na tuto stavbu byla memorandem určena částka 1,2 miliardy korun. Vyhotovením studie proveditelnosti se 

započtením vyvolaných událostí suma vzrostla na 1,8 miliardy korun. Zpracovávaná technická studie, 

zejména podrobným posouzením objektů, mostů, nadjezdů, křižovatek, velkých stavebních prací, zpřesňuje 

náklady na přibližně 2,5 miliardy korun,“ popsal navýšení ceny hejtman Pardubického kraje Martin 

Netolický (3PK/ČSSD). 

Kraj by tak nyní potřeboval dvojnásobek toho, co mu vláda původně slíbila. Rozhodl se to tedy zatím 

„vyřešit“ přesunem peněz. 

„Částka určená na obchvat Vysokého Mýta a Chocně bude převedena na zbylých šest staveb, a pokryjí se 

tak chybějící peníze. Jde zhruba o 1,2 miliardy,“ řekl ředitel Správy a údržby silnic Pardubického kraje 

Miroslav Němec. 

To jinými slovy znamená, že 2,5 miliardy na stavbu přivaděče kolem Vysokého Mýta a Chocně, která by 

měla teoreticky začít v roce 2025, kraj vůbec nemá. „Dvě a půl miliardy se do roku 2025 musí sehnat,“ 

uvedl Němec. 

Kraj měl být rychlejší, říká opozice 

„Je to prostě špatně, kraj měl finanční prostředky k dispozici, a kdyby byl svižnější s přípravou, tak by 

nemusel řešit současné problémy,“ řekl krajský zastupitel Jan Hrabal z ANO. Pokud by kraj měl slušné 

příjmy, teoreticky by si mohl na stavbu přivaděče půjčit a vybudovat jej.  

Nicméně Pardubický kraj patří k nejchudším v zemi, vlivem nespravedlivě nastaveného dělení daní dostává 

podle Sdružení místních samospráv ČR minimálně o čtvrt miliardy ročně méně, než by odpovídalo mimo 

jiné počtu obyvatel. Navíc jej zatěžuje bezmála dvoumiliardová investice do nového pavilonu Pardubické 
nemocnice. 

Krajští politici tak zatím vidí jediné řešení. Podle nich by chybějící peníze měl poslat stát. Ostatně hejtman 

Pardubického kraje Martin Netolický při proslovu před otevřením nového úseku dálnice D35 z Časů do 

Ostrova před Vánocemi to dal premiérovi Petru Fialovi najevo.  

https://www.idnes.cz/wiki/politika/martin-netolicky.K455062
https://www.idnes.cz/wiki/politika/martin-netolicky.K455062
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„Tady se asi nevyhneme dalším jednáním se státem, v možnostech Pardubického kraje – nejhůře 

financovaného spolu s jižní Moravou a některými dalšími kraji – není, abychom to zvládli zaplatit ze 

svého,“ řekl Netolický a vyzval poslance z regionu, aby zatlačili na vládu. 

Michal Kortyš (ODS) zase krajským zastupitelům při jejich posledním prosincovém jednání líčil, že z 

taktických důvodů to nemůže s tlakem na ministra dopravy Martina Kupku (ODS) přehánět.  

„Budeme žádat, aby nám přidal nějaké peníze, a vím, že letos to nemá smysl, rozpočet je udělaný a je, jaký 

je,“ řekl Kortyš s tím, že jednat o penězích chce v létě, kdy už by měl mít přesná čísla, kolik obchvaty 

Chocně a Vysokého Mýta budou stát. „Je to kostlivec ve skříni a je potřeba, aby ho někdo vytáhl a začal o 

tom jednat,“ uvedl. 

Kraj čelí kritice za to, že s penězi od státu nenakládal rozumně. Využil je například na rekonstrukci silnice z 

Litomyšle do České Třebové či z Litomyšle do Ústí nad Orlicí. Ani v jednom případě se ovšem nejedná o 

dálniční přivaděč. Řidiče z Třebové i Ústí totiž zavedou přímo do centra Litomyšle. 

Zdroj: https://www.idnes.cz/pardubice/zpravy/dalnice-d35-privadec-obchvat-doprava-silnice-investice-

vystavba.A230104_700591_pardubice-zpravy_mvo 

 

 

Posun na D35. Letos má začít stavba kolem Vysokého Mýta, další úseky čekají 

na stavební povolení 

 

 

Dálnice D35 aktuálně končí u Ostrova. Ještě letos by se mělo začít stavět kolem Vysokého Mýta  

 Foto: Josef Vostárek, ČTK 

ŘSD pokročilo s přípravami na výstavbu dalších tří úseků D35 v Pardubickém kraji 

Kolem dálnice D35 přes Pardubický kraj je v poslední době výrazně rušněji. Před necelými dvěma týdny 

byla do provozu uvedena trasa Časy - Ostrov. Za poslední týden ale Ředitelství silnic a dálnic (ŘSD) 

výrazně pokročilo s přípravou dalších tří úseků. 

Asi nejvýraznější pokrok nastal u části dálnice, která bude sloužit jako obchvat Vysokého Mýta. ŘSD těsně 

před koncem minulého roku vypsalo soutěž na stavbu části D35 mezi Vysokým Mýtem a Džbánovem. 

Informoval o tom generální ředitel státní organizace Radek Mátl. Podle aktuálních plánů by samotné 

stavební práce měly začít ještě tento rok. Celkem půjde o necelých šest kilometrů dálnice a odhadovaná cena 

je přes dvě a půl miliardy korun. 

Úleva pro Mýto za 3 roky? 

Tato část D35 je zásadní pro Mýto a jeho obyvatele, protože odkloní tranzitní dopravu z centra města. 

Vysokým Mýtem totiž podle posledního sčítání dopravy projede kolem 20 tisíc vozidel denně. Nicméně na 

https://www.idnes.cz/wiki/politika/michal-kortys.K455771
https://www.idnes.cz/pardubice/zpravy/dalnice-d35-privadec-obchvat-doprava-silnice-investice-vystavba.A230104_700591_pardubice-zpravy_mvo
https://www.idnes.cz/pardubice/zpravy/dalnice-d35-privadec-obchvat-doprava-silnice-investice-vystavba.A230104_700591_pardubice-zpravy_mvo
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dlouhé roky očekávané zklidnění provozu si vysokomýtští ještě 

počkají. Dokončení a zprovoznění tohoto úseku je totiž plánované 

na rok 2026. 

Pokročila i příprava úseků Litomyšl - Janov a Opatovec - Staré 

Město. U těchto dvou tras ŘSD v minulých dnech požádalo o 

vydání stavebního povolení, takže začátek prací je sice vzdálenější 

než u části kolem Vysokého Mýta, ale i tak je to další krok 

dopředu. 

Například u úseku z Opatovce do Starého Města má podle Radka Mátla stát už vykoupených skoro 85 % 

potřebných pozemků. 

Most, který předběhne dálnici. U Svitav začala stavba železničního mostu přes D35 

V tuto chvíli se žádný další úsek D35 v Pardubickém kraji nestaví. K začátku stavby  má nejblíž úsek Janov 

- Opatovec na Svitavsku. Na této části se mimochodem už s předstihem staví železniční most přes budoucí 

dálnici. Nicméně na tuto část byla vypsaná soutěž už loni na podzim, takže začátek prací se předpokládá 

letos, stejně tak by letos měly odstartovat práce na tunelu Homole, který je soutěžený jako samostatná stavba 

na úseku z Ostrova do Vysokého Mýta. 

Podle aktuálních plánů ŘSD by v Pardubickém kraji měly být  tři úseky dokončené a v provozu v roce 2026, 

další tři v roce 27 a poslední dva v roce 29. Nicméně dálnice se má stavět nejen ve směru na Olomouc ale i 

na Liberec, takže v letech 25, 26 a 27 chtějí silničáři dokončit D35 ve směru na Jičín mezi Hradcem Králové 

a Úlibicemi. 

Čerpáno: https://pardubice.rozhlas.cz/posun-na-d35-letos-ma-zacit-stavba-kolem-vysokeho-myta-dalsi-

useky-cekaji-na-8902737 

 

 

 

 

TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA  

7.ledna 2023 v dopoledních hodinách 

 

MYSLIVECKÝ PLES 

14. ledna 2023  
KD Trusnov 

 

 

SDH Trusnov pořádá 28. ledna 2023 

VÝROČNÍ VALNOU HROMADU 

od 19.00 hodin  

v budově bývalé školy v Trusnově 

 

 

 

Akce připravované na 1. čtvrtletí roku 2023 

https://pardubice.rozhlas.cz/most-ktery-predbehne-dalnici-u-svitav-zacala-stavba-zeleznicniho-mostu-pres-d35-8829828
https://pardubice.rozhlas.cz/most-ktery-predbehne-dalnici-u-svitav-zacala-stavba-zeleznicniho-mostu-pres-d35-8829828
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Ochotníci z Trusnova začali opět nacvičovat pohádku Dařbuján a Pandrhola  

 

Pustili jsme se do toho, doufáme, že nás letos nezastaví žádné choroby nebo vyšší 

moci. Pilně cvičíme, tak, abychom mohli už z kraje dubna uvést premiéru. Můžete 

se těšit na veselou pohádku plnou písniček, hranou v sále divadla u Frimlů. Děj 

pohádky bude částečně pokračovat i o přestávkách venku, sosny obrostou 

jitrnicemi a potokem poteče pivo. Samozřejmě se budete zase moci občerstvit 

v našem stánku, kde vás rádi obslouží naši hostinští a selky. 

 

                                                                 Těšíme se na Vás 

          ochotníci z Trusnova 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Nashledanou při dalším čísle našeho zpravodaje, které vyjde v DUBNU 2023. 

Vydává: Obec Trusnov,Trusnov 62, PSČ 534 01, IČO:00274429, MK ČR E 20428, e-mail: 

ou.trusnov@tiscali.cz, vychází čtvrtletně, 100 výtisků, zdarma, Za obsah odpovídá: Milan Friml – starosta 

obce, zpracovala: Lenka Vojtíšková, tel. 725241455, e-mail: v.lenda@seznam.cz , neprošlo jazykovou 

úpravou. 

Navštivte naše internetové stránky, na kterých mimo jiné naleznete i tento zpravodaj - 

www.obectrusnov.cz 

    

Uzávěrka příštího čísla: 28.března 2023 
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